
 
 

 

REFERAT FRA MØDE I SKOLEBESTYRELSEN 

Onsdag 15. november 2023, kl. 19.00-21.00 i personalerummet på Limfjordsskolen. 

Der serveres lidt sødt til kaffen. 

Fraværende: Jannie Heesche, Nikolaj Lykke,  

 

1. Fast punkt:  
Nyt fra skoleledelsen 
 

 Seneste nyt 
 

 Nye ansættelser 
Der er ansat to nye medarbejdere. 
Der er flyttet lidt rundt på 
undervisere til 
modtagelsesklasserne. 

 Sygefravær 
Personalemøde 9/11: 
På personalemødet blev der 
drøftet arbejdsmiljø og herunder 
sygefravær. Fokus på, hvordan 
man kan højne arbejdsglæde, så 
fx fravær kan mindskes. Der er 
ca. 5 % fravær på skolen 
(Drøwten) og ca 7% fravær i 
Lagunen. 
 

 Arbejdsproces om skolens regler for 
elevadfærd 
I koordinationsudvalget er der sat 
en proces i gang omkring hvilke 
regler, der egentlig er på skolen. 
Det skal afdækkes, hvilke regler, 
der er i de forskellige afdelinger. 
Herefter skal der arbejdes med 
disse og udarbejdes et egentligt 
regelsæt. Her skal elevrådet 
inddrages. 
 

 
2. Fast punkt:  

Orientering om budget/regnskab. 
 

 Opdatering af estimat for budget 
2024. 
Der er justeret i forhold til 
budgettet for 2024, som ser ud til 
at balancere. 

3. Fast punkt:  
Nyt fra bestyrelsens medlemmer 

 
 

Legeplads mangler i indskoling og 
mellemtrin. Især nu, hvor det er 
vådt derude. Kan der gøres 
noget? 
Der er tidligere blevet udarbejdet 
et større forslag, som blev sendt 
til forvaltningen. Dette kan 
forhåbentlig fremskaffes igen. 



 
 
 

4. Fast punkt: 
Nyt fra elevrådet 
 

Der mangler steder til, hvor man 
kan aflevere brugt bestik i 
udskolingen. Dette sørges der for 
snarest. 
Der mangler plads til, hvor man 
kan arbejde i ro. Der er lidt uro i 
udskolingen pt, så der er flere 
voksne på i pauserne, for at 
komme uroen til livs. 
 
Forslag til, hvad der kan komme 
på næste elevrådsmøde: 
 
En snak om, hvordan der snakkes 
eleverne imellem og om ro og 
orden. 
 
Hvilke aktiviteter kan elevrådet 
ønske sig i pauserne? 
Snak om, hvordan man kan 
komme vikarerne bedre i møde, 
så det bliver gode timer.  
 

5. Oplæg ved Nikolaj (SFO) om 
elevinddragelse i SFO 
 

Udsættes til næste møde 

6. Skolestruktur 
  

 

 Siden sidst 
Forslagene på Kick-off-mødet er 
nu tilgængelige, og forvaltningen 
har kommenteret på dem. Det 
videre forløb drøftes til workshop-
møde den 29. november.  
Der er ret stor forskel i de 
forskellige forslag.  
Der blev drøftet synspunkter i 
forhold til de fremkomne forslag.  
Selve optakten/tilgangen til 
mødet den 29/11 afventes, da der 
skal komme et udspil fra 
forvaltningen.  
 
 
 
 
 
 

7. Inspiration fra Parkskolens arbejde 
med trivsels-/forældreråd 
  

 Se bilag 
Der blev snakket om Parkskolens 
folder til trivsels- og forældreråd. 
Forslagene i folderen kunne deles 
med klasselærerne, som kunne 
drøfte det med de forskellige 
trivselsråd. 



 
Der kunne udarbejdes en pjece til 
de valgte forældreråd/trivselsråd, 
som man får med til inspiration.  
Fx kunne forældrerådet/ 
trivselsrådet være med allerede 
til klippedagen.  
På forældremøderne kan 
skolebestyrelsesmedlemmerne 
opfordre til at få etableret 
forældreråd/trivselsråd. 
 
 

8. Forældrehenvendelse vedr. praksis for 
klassedannelse m.v. i Lagunen 

 Se bilag 
 

 Bestyrelsen drøfter henvendelsen og 
beslutter, hvordan der skal arbejdes 
videre på næste møde. 
Der blev drøftet, hvordan man i 
bestyrelsen opfatter 
henvendelsen.  
Godt, hvis kommunikationen 
vedrørende fx klasseskift er åben 
og konstruktiv. 
Skolens ledelse udarbejder et 
udkast til beskrivelse af praksis 
og principper. 

 
9. Årshjul for skole/hjem-samarbejdet  Udkast til drøftelse. 

 Se bilag. 
Udkastet blev drøftet, og der blev 
nikket til det. Forslaget om en 
cafémodel som anden samtale i 
udskolingen blev godkendt. Gerne 
med tilmelding. På 9. årgang 
kunne det ligge umiddelbart efter 
offentliggørelse af 
udtræksfagene, og inden 
afgangsprøverne går i gang. 
 

 
10. Punkter til næste møde: 

 
 

 Udskydes:  
Kommunikation på AULA, evt. 
revision af retningslinjer 

 


